
OBEC NIŽNÝ KLÁTOV 

 

Zápisnica 

zo sedemnásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 2.4.2025 
 

Prítomní: Poslanci: Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Radoslav Kollár,  

    Matej Silvay, Lukáš Štefan 
 

Neprítomní:     Ing. Gabriela Staníková – starostka obce 

 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 

 

Ďalší prítomní:  Andrea Müllerová, Ing.  Oxana Hospodárová 

     

Verejnosť:   viď prezenčná listina 

 

Program zasadnutia: 
 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.  a) Návrh na čerpanie a použitie návratných zdrojov financovania 

       b) Správa o preverení podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania 

4.    a) Návrh rozpočtu na roky 2025 – 2027 

       b) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2025 -2027 

5.    Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za I. štvrťrok 2025 

6.    Rôzne  

7.    Záver  
 

Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 

 

Ing. Ján Hlavačka  –  v zmysle pozvánky otváram sedemnáste zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v Nižnom Klátove o 16:00 hod. Prítomní sú 5 poslanci.  Svoju neúčasť 

ospravedlnila Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč a starostka obce Ing. Gabriela Staníková. 

Z toho dôvodu budem viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva. Sme uznášania schopní. 

Pozvánka na dnešné zasadnutie bola poslancom doručená spolu s materiálmi emailom. 

Pozvánka na sedemnáste  zasadnutie obecného zastupiteľstva bola zverejnená 27.3.2025 na 

obecnej tabuli a webovej stránke obce. 
 

Bod 2 

Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu, 

určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Ing. Ján Hlavačka  –  v zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na 

vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení 

bodov návrhu programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Konštatujem, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu zasadnutia.  

 



Ak nie sú návrhy na vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, dávam hlasovať o bodoch 

návrhu programu zasadnutia. Na prijatie uznesenia o bodoch návrhu programu zasadnutia je 

potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Má niekto návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia? Na prijatie uznesenia o doplnení 

bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých 

poslancov (4). 
 

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Ing. Ján Hlavačka dal hlasovať o schválení programu sedemnásteho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, pričom na prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov.  
 

Program sedemnásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva znie:  
 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.  a) Návrh na čerpanie a použitie návratných zdrojov financovania 

       b) Správa o preverení podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania 

4.    a) Návrh rozpočtu na roky 2025 – 2027 

       b) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2025 -2027 

5.    Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za I. štvrťrok 2025 

6.    Rôzne  

7.    Záver  
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Návrhová komisia 

Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 

návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda 

návrhovej komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude 

hlasovať. Počas bodu rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné 

zastupiteľstvo sa uznáša iba výrokom „berie na vedomie“. 
 



Ing. Ján Hlavačka predložil na schválenie návrh členov návrhovej komisie: Lukáša Štefana,        

Radosla Kollára, za predsedu: Mateja Silvaya.   

 

Ing. Jána Hlavačka dal hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Za overovateľov zápisnice určujem  Radoslava Kollára a Ing. Róberta Baloga. 
 

Za zapisovateľku určujem Andreu Müllerovú.  

 

Bod 3 

a) Návrh na čerpanie a použitie návratných zdrojov financovania 

b) Správa o preverení podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania 

 

Ing. Ján Hlavačka –  v materiáloch ste dostali ponuku na preklenovací úver  a stanovisko  

hlavnej kontrolórky k úveru, aby sme mohli prijať návratné zdroje financovania Obce Nižný  

Klátov formou  preklenovacieho  úveru  v  sume  60 197,30 €  na  predfinancovanie platby   

poskytnutého nenávratného príspevku na projekt „Rekonštrukcia šatní a zázemia pre 

ihriská Nižný Klátov“ 

 

Predseda návrhovej komisie Matej Silvay skonštatoval,  že nebol predložený návrh  na  zmenu       

návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov 

v súlade   § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. s poukazom 

na § 17 ods. 6 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. 

p. 

I. berie na vedomie  

správu hlavnej kontrolórky o preverení podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania 

Obce Nižný Klátov formou preklenovacieho úveru v sume 60 197,30 € na predfinancovanie 

platby poskytnutého nenávratného príspevku na projekt „Rekonštrukcia šatní a zázemia pre 

ihriská Nižný Klátov“ 

II. konštatuje 

že obec spĺňa podmienky na prijatie úveru (návratných zdrojov financovania), 

III. schvaľuje   

a) prijatie návratného zdroja financovania formou preklenovacieho úveru poskytnutým 

Všeobecnou úverovou bankou v celkovej sume 60 197,30 € s jednorazovou splatnosťou po 

obdržaní finančných prostriedkov z poskytnutého nenávratného finančného príspevku 

s úrokovou sadzbou 12M Euribor + 0,89 % p. a.   

b) použitie návratného zdroja financovania na úhradu kapitálových výdavkov na projekt 

„Rekonštrukcia šatní a zázemia pre ihriská Nižný Klátov“   
 

Ing. Ján Hlavačka dal hlasovať o prednesenom návrhu: 

 



Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté.  
 

Bod 4 

a) Návrh rozpočtu na roky 2025 – 2027 

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2025 -2027 
 

Ing. Ján Hlavačka- návrh rozpočtu bol zverejnený na obecnej tabuli a stránke obce dňa 

17.03.2025. Tento rok bolo zapracované do rozpočtu: použitie dotácie na individuálne potreby 

obce so spolufinancovaním obce (zábradlie pri kultúrnom dome, autobusová zastávka na Polesí 

a oplotenie trávnatého ihriska), odstránenie havarijného stavu elektroinštalácie v Základnej 

škole a Rekonštrukcia šatní a zázemia pre ihriská.   
 

Predseda návrhovej komisie Matej Silvay skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 

návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., § 4 a § 10 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov  
  
I.  prerokovalo návrh rozpočtu obce na roky 2025 – 2027 

II.  berie na vedomie  

 a) návrh rozpočtu na roky 2026 a 2027 

 b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2025-2027 

 c) neuplatňovanie programov v rozpočte Obce Nižný Klátov od roku 2014 

III. schvaľuje  

a) rozpočet na rok 2025 do výšky hlavných kategórií ekonomických klasifikácií v celkovej 

sume: 

 - príjmy ........................     1 184 175 € 

     z toho  ZŠ ..............          452 705 € 

 - výdavky......................     1 174 761 € 

     z toho ZŠ .................        470 100 € 

 Kapitálový rozpočet 

 - príjmy.........................          60 198 €  

- výdavky......................         144 600 € 

  z toho ZŠ     53 997 € 

 Finančné operácie 

 - príjmy .........................       177 186 € 

   z toho ZŠ     71 392 €  

 - výdavky ......................       102 198 € 

 Rozpočet SPOLU  

- príjmy ..........................     1 421 559 € 

- výdavky .......................     1 421 559 €  
 

b)  použitie výnosu z miestneho poplatku za rozvoj vo výške 2650 € na dofinancovanie 

rekonštrukcie oplotenia trávnatého ihriska  
 

 



c)  prevod a použitie rezervného fondu obce v sume  28 380  €  

 z toho:  

1.)      21 000 €   splátky úveru VUB 

2.)        3 690 €   projektová dokumentácia - rekonštrukcia miestnej komunikácie na ulici    

                           Hlavná 

3.)        3 690 €   projektová dokumentácia – NN vedenie, časť Iberšek 
   
Ing. Ján Hlavačka dal hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 5 
 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. štvrťrok 2025 
 

Ing. Ján Hlavačka - správa hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontroly Vám bola zaslaná 

mailom v materiáloch. 
 

Predseda návrhovej komisie Matej Silvay skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 

návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov 

berie na vedomie správu o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za I. štvrťrok 2025.  

 

Ing. Ján Hlavačka dal hlasovať o prednesenom návrhu: 

 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 6 

Rôzne  
 

Valentínsky ples  

Ing. Ján Hlavačka - dňa 21.2.2025 obec zorganizovala tretí ročník Valentínskeho plesu. 

Slávnostným príhovorom, prípitkom  a úvodným tancom starostka obce otvorila tretí ročník 

plesu. Do tanca hrala hudobná skupina Family. Ples sprestrilo vystúpenie brazílskych tanečníc 

pod vedením Jose Garsiu , ktorý pokračoval tanečnou „školou“. Jedlo pre hostí pripravovala 

cateringová spoločnosť. O polnoci starostka obce spoločne s poslankyňou  Evou Kelbelovou  

odovzdávali tombolu s hodnotnými cenami. Zábava trvala do skorých ranných hodín.  Na plese 

sa zúčastnilo 121 hostí. Veľmi nás potešil opäť veľký záujem o lístky. Srdečne  ďakujem 

sponzorom a organizátorom Valentínskeho plesu. Ďalší ročník sa uskutoční 13.2.2026.  
 



Šachový turnaj  

Ing. Ján Hlavačka – 22. marca 2025 sa v sále kultúrneho domu konal šachový turnaj v Rapid 

šachu. Športovcov privítala  a predniesla úvodný príhovor starostka obce.  Zúčastnilo sa  do 60 

súťažiacich z celého východného Slovenska. Turnaj organizoval Kamil Haraj pod záštitou 

obce. Obec nakúpila ceny pre víťazov, ktoré odovzdala pani starostka a zasponzorovala 

suroviny na guľáš, ktorý navaril Pavol Janisko.  
 

Juniáles  

Ing. Ján Hlavačka – Juniáles  budeme organizovať 14.6.2025. Pódium, ozvučenie, DJ a atracie 

pre deti sú zabezpečené. V programe vystúpia deti MŠ, ZŠ, ZÚŠ, hudobná skupina ABBA 

revival.  

 

Radoslav Kollár – začali sa nám práce ohľadom rekonštrukcie šatní a zázemia pre ihriská. 

Vyskytli sa tam nejaké problémy. V posilňovni spadla časť stropu. Riešime to. Práce je 

potrebné ukončiť do konca júna 2025.  

 

Predseda návrhovej komisie Matej Silvay skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 

návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obec Nižný Klátov 

berie na vedomie informácie ohľadom Valentínskeho plesu, šachového turnaja, Juniálesu 

a prebiehajúcej rekonštrukcii šatní . 

 

Ing. Ján Hlavačka dal hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Matej Silvay, Lukáš Štefan 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Eva Kelbelová, Ing. Valér Kováč 
 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 7 

Záver  

Ing. Ján Hlavačka ukončil sedemnáste zasadnutie, poďakovala prítomným za účasť. Zasadnutie 

bolo ukončené o 16:20 hod. 

 

Overovatelia: 

 

 

Radoslav Kollár                   ........................................  

         

Ing. Róbert Balog                ........................................ 

 

 

                                      .......................................... 

             Ing. Gabriela Staníková 

                    starostka obce 

 

 

Andrea Müllerová              ......................................... 


